
Referat bestyrelsesmøde 11. september 2023 
 

Loppemarked 

• Det var igen en god dag, med godt fremmøde. Der var 16 boder. Desværre var der enkelte, der ikke 

kom. Der var nok nogle, som ikke kom pga. vejret  

• Der var mange gode boder, hvor der også var boder, som solgte hjemmelavede ting 

• Vi vil gerne holde loppemarked igen næste år 

• Der er snak om at nedlægge fjordfestival. Hvis det ender sådan, vil vi gerne afholde loppemarked 

alligevel  

 

Lübeck 

• Plakater er lavet og skal hænges op 

• Der er lavet en mobilpay box 

• Der skal laves en sms med mere info, som sendes ud til de tilmeldte 

o Info om morgenmad 

o Særlige ”ønsker” til mad 

• Alle henvendelser omkring Lübeck sendes til Hanne 

• Plakaterne bliver uddelt i aften og på torsdag den. 15. sep. 

 

Afdelingsmøde januar 

• Vi vil undersøge mulighederne for at afholde afdelingsmøde på Rødkilde.  

 

Markvandring torsdag d. 5. oktober 

• Vi ser frem til markvandring. Vi har valgt en dato, hvor flest mulige kan. 

 

Nyt fra seniorklubben 

• Vi har i samarbejde med seniorklubben valgt at opsige lejemålet i kælder og afventer nyt lejemål. 

• Seniorklubben lukker ikke, men flytter lokaler. 

• De, som er aktive i seniorklubben, skal have et møde med Jesper fra Østerbo. Her får de mulighed 

for at fortælle, hvilke ønsker de har til det nye lokaler. 

 

Næste bestyrelsesmøde den 30. oktober  

 

 

  

 

 


